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متهمكنندگان ايران، خود دارندگان اصلي تسليحات هستهاي هستند

نخست وزير تركيه در نشست مطبوعاتي خود در نيويورك اعلام كرد همه كساني كه ايران را به تلاش براي دستيابي به

سلاح هستهاي متهم ميكنند، خودشان دارندگان اصلي سلاحهاي هستهاي در جهان هستند...

نخست وزير تركيه در نشست مطبوعاتي خود در نيويورك اعلام كرد همه كساني كه ايران را به تلاش براي دستيابي به سلاح
هستهاي متهم ميكنند، خودشان دارندگان اصلي سلاحهاي هستهاي در جهان هستند.

به گزارش فارس به نقل از روزنامه راديكال تركيه، "رجب طيب اردوغان " نخست وزير تركيه كه براي شركت در نشست ساليانه
مجمع عمومي سازمان ملل متحد به نيويورك سفر كرده بود، در نشست مطبوعاتي با خبرنگاران در هتل محل اقامت خود به

سوالات خبرنگاران پيرامون مسائل مختلف پاسخ گفت.
وي در پاسخ به سوالي درباره ايران و ادعاي تلاش تهران براي دستيابي به سلاح هاي هستهاي گفت: تاكنون در مورد
ميانجيگري در زمينه مسئله ايران پيشنهادي به ما نشده است. اگر از تركيه در اين زمينه درخواستي بشود ما اعلام ميكنيم
كه همواره آماده همكاري در اين زمينه هستيم. اظهارات آقاي احمدينژاد متوجه توليد سلاح هاي هسته اي نبوده، بلكه

متوجه غني سازي در راستاي اهداف صلح آميز بوده است.
اردوغان افزود: در حقيقت من فكر مي كنم كه مسائل خيلي مهمتري هست كه بايد در مورد آن صحبت شود. چونكه كساني
كه حرف مي زنند، همگي داراي سلاح هاي هستهاي هستند. ما به كلي مخالف هرگونه سلاح هسته اي در منطقه
خاورميانه هستيم. ما چنين چيزي را نميخواهيم. در خاورميانه هم كسي هست كه سلاح هسته اي دارد، براي مثال
اسرائيل. تنها يك فرق وجود دارد، اسرائيل عضو آژانس بين المللي انرژي اتمي نيست ولي ايران هست. حال بماند كه در غزه
از بمب هاي فسفري استفاده شد. وي ادامه داد: اين بمبها چيست؟ سلاح كشتار جمعي. در نتيجه در آنجا 1400 زن و
كودك كشته شد، 5 هزار نفر هم زخمي شدند. اما اينها هرگز مطرح و بررسي نمي شود. اگر در مورد اين قبيل وقايع گزارشي
باشد اصلا مطرح نمي شود. اين مسئله بنده را به عنوان يك فرد مسئول ناراحت مي كند. چرا اينها مطرح نمي شود؟ چرا در

اين مورد بحث نميشود؟ اما بلند مي شويم و مي نشينيم و در مورد ايران حرف ميزنيم.
وي در ادامه افزود: ما خواهان حمله به نيروگاههاي هسته اي ايران در منطقه نيستيم، يعني اين كار بسيار بسيار اشتباه
خواهد بود. يعني از اين مسئله تنها كساني كه دست به اين ديوانگي بزنند، ضرر نخواهند كرد. ما در مورد عراق شاهد يك روند
هستيم كه اين روند بايد براي ما درس باشد. بياييد حال از خود بپرسيم كه در عراق چه چيزي را حل كرديم؟ در حال حاضر به

عقيده من يك كشور، يك تمدن سقوط كرد و بيش از يك ميليون انسان كشته شدند.
نخست وزير تركيه همچنين در بازگشت به كشورش در گفتگو با خبرنگاران تاكيد كرد كه در جريان سفرش به آمريكا و شركت در
نشست مجمع عمومي سازمان ملل متحد و اجلاس سران گروه بيست و هيچ يك از تماس هايي كه داشته مسئله حمله

نظامي به ايران مطرح نشده است.
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